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Närvarande Frånvarande Tjänstepersoner 

Anna Camilla Andersson, ordförande SN  Urban Samuelsson, SN Jenny Johansson, tf. VO-chef 

Maria Maric, SN Mikael Faleke, KS Lydia Johansson, 
kollektivtrafikhandläggare 

Bengt Fernström, PRO Hanna Ward, SN Sandra Eggen, sekreterare 

Berit Eriksson, PRO Lena Nydén, PRO  

Anna-Karin Johansson, KS Ann-Kristin Gustavsson, PRO  

Bengt Edman, SPF Gunilla Lejon, SPF  

Gunilla Eriksson, SPF Helene Wahlström, SPF  

Birgitta Torstensson, SPF   

Åke Mårdh, SKPF   

Ann-Marie Johansson, SKPF   

Ann-Katrin Björklund, PRO   

 
 

Presentationsrunda 

Då Anna Camilla är ny som ordförande i socialnämnden och KPR görs en presentationsrunda av samtliga deltagare.  

 

Ekonomi 

Socialförvaltningens ekonomi är fortsatt mycket ansträngd och underskottet för förvaltningen går mot över 30 
miljoner. Nämnden har tagit beslut om att inte lägga ner några verksamheter. Förvaltningen har god insikt i vad 
underskottet beror på och ekonomin följs noga. Som tidigare har informerats om beror underskottet bland annat på 
att det är hög vårdtyngd i hemvården där man har behövt överanställa, övertid för ordinarie personal samt även ta in 
bemanningspersonal för att klara uppdraget. Underskottet beror också på de nyöppnade korttidsplatserna på 
Bäckliden, sex platser utanför ram. Detta är platser som ska permanentas. Den vanliga korttiden har haft ett ovanligt 
högt tryck under stora delar av året. Korttidsplatser har behövts även på säbo, och då innebär det att vi inte får in 
hyreskostnader. Korttiden har också vårdtagare med mycket avancerad vård dygnet runt. Bemanningspersonal 
förekommer även på korttiden men de fasas ut inom kort. Underskottet finns inte enbart inom vård- och omsorg utan 
även inom de andra delarna inom förvaltningen.  
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Nuläge korttid och särskilt boende 

En viss kö finns till särskilt boende, men inte fullt sånt tryck som tidigare i höstas. De som är beviljade särskilt boende 
kan erbjudas inom tiden för verkställighet. Korttidsplatserna i Gullspång har inte behövt nyttjas. Hittills har man 
kunnat erbjuda personer med behov av korttid en plats i Tibro.  

 

Olika trafikformer 

Lydia Johansson från Kollektivtrafikenheten informerar om olika trafikformer.  Hjo, Tibro och Karlsborg jobbar 
gemensamt med kollektivtrafik, skolskjuts och färdtjänst.  

De flesta kommunerna i Västra Götaland erbjuder sina äldre folkbokförda invånare ett seniorkort med seniorbiljett. 
Med seniorbiljetten kan du resa kostnadsfritt med kollektivtrafiken inom Västtrafik i den zon din kommun tillhör. 

Det är kommunerna som beslutar om de ska erbjuda seniorbiljett och från vilken ålder; 65, 70 eller 75 år. Kommunen 
betalar din seniorbiljett. Lydia berättar att det finns ett beslut om att sänka åldern till 70 år i Tibro för att fler ska kunna 
välja att resa. Det gäller från våren 2024.  

Seniorbiljetten går att beställa upp till tre månader före det att du uppfyller kommunens åldersvillkor, men du kan inte 
börja resa med den förrän du fyllt år. Du som är folkbokförd i en kommun som erbjuder seniorbiljett får 
beställningsinformation några veckor innan du uppfyller kommunens åldersvillkor.   

Man kan ladda seniorkortet med pengar för att kunna resa inom flera zoner. Eftersom det inte finns något ombud i 
Tibro får man får vända sig till Skövde, Karlsborg eller Hjo. Lydia tar med sig frågan hur det ser ut med ombud i Tibro. 
Önskar man hjälp att ansöka kan man vända sig till trafikhandläggarna på Kollektivtrafikenheten. 

Lydia ger även information om Närtrafik, Flextrafik och färdtjänst. 

Närtrafik är kollektivtrafik för dig som vill åka mellan landsbygd och tätort, till exempel om det inte går bussar där du 
bor. Vi kör dig från valfri adress till någon av din kommuns närtrafikhållplatser, eller tvärtom.  

Flextrafik är kollektivtrafik för alla som fyllt 75 år eller har färdtjänst. Du behöver inte vara bosatt i kommunen för att 
få resa. Du kan resa mellan två valfria adresser inom Tibro kommuncentrum där flextrafik gäller. Flextrafik är samma 
koncept som Närtrafik men det är inom tätorten.  

Färdtjänst: för att beviljas färdtjänst ska man ha väsentliga svårigheter att resa med allmänna trafikformer. Det är 
individprövat och man ansöker om det. Man ska ha funktionshinder som beräknas vara i mer än tre månader, 1 år, 5 år 
eller tillsvidare. Blanketter för ansökan finns på hemsidan tibro.se som sedan lämnas till trafikhandläggare.  
Avgift för resa inom en kommun är 69 kr. Ska man resa till sjukhus, vårdcentral eller tandläkare beställs sjukresa. Det 
har man rätt att boka med läkarutlåtande inom alla sjukvårdande instanser.  

Reshjälpskort finns om man har färdtjänst, för att få ta med sig ledsagare.  

Parkeringstillstånd handläggs av representant inom Tibro kommun.  

Information om Närtrafik, Flextrafik och ansökan om färdtjänst bifogas.  
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Lokalutredning 

Tibro kommun är en tillväxtkommun som, likt många av Sveriges kommuner, står inför stora utmaningar. 
Demografiska förändringar och en större andel äldre i befolkningen kommer framåt innebära ett ökat tryck och 
efterfrågan på äldreomsorg. Utvecklingen ställer krav på planer för den framtida lokalförsörjningen, något som 
kommunen aktivt arbetar med. För närvarande pågår ett arbete med att ta fram en lokalförsörjningsplan som bland 
annat inkluderar en behovsanalys av antalet platser inom särskilt boende.  
 
Parallellt med arbetet med den långsiktiga lokalförsörjningen i kommunen har det identifierats ett behov av att göra 
en analys och översyn över nuvarande äldreboenden i kommunen i syfte att få en bild över olika möjliga vägval framåt.  
 
Det finns ett behov av ett objektivt och faktabaserat underlag som grund för diskussion om hur man bör arbeta vidare 
med frågan om framtidens äldreboenden i kommunen. Kommunen har anlitat ett externt företag som gör en 
lokalutredning utifrån nuvarande status samt kommande behov av lokaler och verksamheter. 
 

Återkoppling läkemedelsgenomgång 

SPF, SKPF och PRO har gemensamt gått ut med en enkät gällande läkemedelsgenomgång. Undersökningen vänder sig 
till de som har fem eller fler läkemedel. Enkäten skickades till Annicka Klar, MAS för besvarande. Rapporten är inte klar 
än.  

 

Restaurang Karlavagnen 

Beslut om att restaurang Karlavagnen ska stänga på helgerna är nu taget av samhällsbyggnadsförvaltningen, beslutet 
gäller från i slutet av december 2023. Det finns en upprördhet inom pensionärsföreningarna och KPR att detta beslut 
har tagits då det finns ett behov av att restaurangen är öppen under helgerna. Restaurangen fyller en stor social 
funktion utöver möjligheten till att äta, vilket nu försvinner för flera ensamma personer.   

 

 

Mötesdatum 2024 

AU KPR   240205 kl. 15.00 Lokal: Svarvaren 
KPR  240220 kl. 10.00 Lokal: Galaxen (f.d. Äldrecentrum) 

AU KPR  240514 kl. 10.00 Lokal: Svarvaren 
KPR  240528 kl. 10.00 Lokal: Svarvaren 
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Övrigt 

Framkomlighet efter den snö som har kommit är inte tillräckligt god den här gången. Svårt att ta sig fram på trottoarer, 
har man hjälpmedel är det nästintill omöjligt att förflytta sig. Snöröjningen upplevs sämre i år. Anna Camilla tar med 
sig synpunkten till ansvarig inom samhällsbyggnadsförvaltningen.  

 

Hemtjänstindex 

Jenny informerar om att hemtjänsten i Tibro har fått fint betyg under utförande, på plats 12 i landet.  
Något som Tibro sjunkit i mätningen är bättre information ut mot medborgare. Hur ser information ut på hemsidan 
mm? Möte bokat för att påbörja förbättringsarbetet inom detta område.   

Brukarundersökning som Socialstyrelsen genomfört, gås igenom vid kommande KPR.  

 

Tack för ett gott samarbete under 2023, önskar er alla ett Gott Nytt År! 

 

Sandra Eggen 
Sekreterare 


